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Cijenjeni dr Fauer,informiran sam da dete 

upet ovih Cana dodi u "Vukovar,pa očekujući as nisam odgo-

vorio naVaa pisma od 23.i 24. o ka 

Iznenadjuje me Vasa primjedba da sam premalo 

pažnje poklonio likovnim radnicima sa ovoga podračja,a da je 
to zapravo cilj ove Galerije.Loram Vas podsjeLiti da sam do 

sada u Galeriji organizirao izložbe:Bože Fsopića,Joze -atakovića, 
Ante 'abića,Ivana Lorenca,IVana Lršića/s v i iz Vinkovci-Vukovar 

-Ilok/zatim dvije izložbe dječjih crteža učenikavukovar_s k 

h osnovnih jkola,izložbu omladine Vinkovacal Vukovara .i -upanje. 

Izložbu portreta vukovars.kih slikara ili bar na koji način veza-
nih za Vukovar.3amo dvij eizložbe nisu bili 1ikari iz ovog 
regiona,i to 1,artin Jonaš,i iziožba djela iz Jalerije suvremene 

umjetnosti -,agreb.2roškove za ove izložbeucj elinije sno-
silo Radničko sveučilište.I ostale izložbe or,anizirane su iz ne-
galerijskog budžeta. 

1 islim da jesvaka izložba koja je dosad 

or„anizirana u Galeriji imala svoje opravdanje.J koliko Vismatrate

da nije molim navedite mi konkretno. 
•-• 

l'okušao sam organizirati izložbu slika ,ragana 
Renarića/o tome ,am vije reći g.Er1ić, teng1 i Gruber/ ali je nemo-

guće skupiti nje,uve radove. 
j koliko drug ,arenić želi organizirati svoju 

izložbu Galerija će mu vrlo rado pomoći. 
Do sada su bila izložena gotovo svad_jela iz _ 

galerijskog fundusa,osim djela stranih_majstora,i to u stalnom pos-
tavu koji je povremeno mijejan.Dogovorno sa g. :rlićem planirao sam 
izložbu akvarela i crteža iz Zbirke Lauer,i da nas nije omela izložb 
Pinterića koja nije bila planirana,ona bi već sada bila postavljena. 

to se tiče izložbe A1fredaPa1 a 1 i č n --
nemam ništa protiv i uz uobičajene uvjete može" ju organizirati kad 
god želi.Primjetio sam samo da smabram da sada nije povoljna atmo-
sfera za izložbe apstrakcija s obzirom na opći politički kurs u ve-
zi takove umjetnosti. 

sami primjećujete da bi trebalo jednom go-
dišnje organizirati izložbu koja bi bila republičkog karaktera,pa 
onda ne znam što imate protiv izložbe ULUH-a.Ako oni i pošalju dru-
gorazredne slikare to nije kompromitacija Galerije .Zar ne?Troškovi - 
te izložbe nede biti ništa vedi nego i svake druge,odjek će svakako 



owbiti povoljanl jer za najšire mase fLUH je ipak sarancija.Ova izložba _ 
nije iste koncepcije kao što je bila izložba iz fundusa zagrebačke 
galerije suvremene umjetnosti već i po tome jer su s v e nova imena. 
20 deLe detaljno moći ustanoviti kad Vam budem poslao katalog. 

.Za ovih nekoliko godina koliko postoji Calerija bilo je cca 

50.000 posjetil:aca,šLo u prosjeku iznosi da je više nego svaki sta-
vnik  posjetio Galeriji,pa so već i time njeno djelovanje 

ne može staviti pod upitnik.Lislim da sam dosta učinio izanjenu 
afirma.ciju_izvan Vukovara_i ćia ima dobar renome.Ne tvrdim da su to 
sve moje lične zasluse,možda bi na mom mjestu netko i više učinio,i 
ako Vi tako mislite onda mi je zaista žao što sam ja bio kočnica i 

spreman sam se momentalno povući.Ne mogu se pomiriti s tim da mi se 
za ono to sam do saa učinio za Caleri'i *c),; i redbacuie. 

Ovih dana,vjerojatno ovaj tjedan,bit će definitivno gotova 

i inventarna dokumentacija,ostala dokumentacija i likovni arhiv je 

u redu pa se nadam oa i tu neće biti nikakvih primjedbi. 
3matram cpravdanim Vaj prigovor što Vas nisam izvjestio da 

ćemo poslati dio slika na izložbuuLupanju.Ja tonisam planirao 

već je iznenada Gruber doputovao u Vukovar i Lr1ić me je pozvao u mu-
zej Ca se o tome dogovorimo.0 medjuvremenu ste doputovali i Vi pa nije 

bilo potrebe pismeno Vas o tome izvjestiti. išta nije bilo per-

‹ 
fektuirnno  Sigurno bih Vas inace 

, 
zab"to to ne bih činio. 

Do sada sam bio uvjeren da se Vaše i moje koncepcije u po-

sledu djelovanja -Jalerije u ni:čemu ne razlikuju,i eventualnu kolizju 
koju Vi u bududnosti vidite ja ne vidim. 

o tcme izvjestn,jer_ne postoji raz-

oštovanjem i prijateljski 

55'č 


